



# REFERAT FRA KONSTITUERINGSMØTE I HOVEDUTVALGET TURN & DANS 2022

<b>Dato:</b>	3/5-22	<b>Sted:</b>	Turnhallen, klasserom oppe
<b>Fremmøtte:</b>	Eirik Løvaas, Henry Bårdsen, Ronny Davidsen. Gunn mari Høyem		
<b>Ikke møtt:</b>			
<b>Meldt forfall:</b>	Jan Otto Halseth Cate Norheim, Lejla Tipura		
SAK NR.	SAK	ANSVARLIG / UTFØRT AV	
1	<p><b>Leder informerer kort for klubb og gruppe</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gunn informerer om at Cosmina og Mihail har sagt opp med umiddelbar virkning. De reiser tilbake til Romania. Hovedutvalget har da en jobb å gjøre å få ta i nye trenere. Denne jobben må taes i gang med en gang.</li><li>- Hovedutvalget mener det kun er økonomisk å ansette 1 stk Hovedtrener turn kvinner på 100 %</li><li>- Resterende behov må bli innleid på timebasert trening.</li><li>- Det er bestemt at det skal søkes etter trenere i flere kanaler. NGTF sine sider</li></ul> <p><b>Midlertidig trener</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Ciprian er midlertidig trener for Anniken frem mot sommeren og mot NM. Dette etter eget ønske fra foreldrene til Anniken. Dette får ingen økonomiske konsekvenser for klubben.</li></ul> <p><b>Aktivitetsdagen:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Aktivitetsdagen ble avlyst fra klubben sin side, grunnet mye sykdom hos trenere. Gunn meldte dette inn til kretsen tirsdag etter påske, får ikke tilbakemelding fra kretsen før torsdag. Kretsen hva tydelig på at vi måtte ta denne dagen, men klubben ga beskjed om at vi ikke klarte å gjennomføre dette.</li></ul>	Gunn/Cate	
2	<p><b>Konstituering av nytt hovedutvalg</b></p> <p>Leder: Gunn Mari Høyem Nestleder: Ronny Davidsen Sekretær: Eirik Løvaas Økonomi: Lejla Tipura Arrangementsansvarlig: Henry Bårdsen (bygge opp en arrangementsgruppe) Sponsoransvarlig: Trenerkontakt: Emilie Hauge Ungdomsrepresentant: Mira Askeland</p>		
3	<p><b>Kommende arrangement</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- 4 kommende konkurranser + juleshow</li><li>- Gunn legger ut dato for dette og hvilke typer konkurranser det er.</li></ul>	Gunn	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Hoved utvalget ønsker å få i gang et arrangement komite for å få lettet arbeidsmengden på alle.</li> <li>- Vi må få en ansvarlig for å få i gang planer og dugnad for dette.</li> <li>-</li> </ul>	Ronny Ronny
4	<p><b>Økonomi:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Regnskapet blir lagt ut i teams slik at alle i hovedutvalget kan lese igjennom dette slik at de ser hvordan status er.</li> <li>- Økonomi ansvarlig i hovedutvalget må ta kontakt med Lisbet Wagen for å få tilgang til regnskapet og opplæring i dette</li> <li>-</li> </ul>	<i>Eirik</i> <i>Lejla</i>
5	<p><b>Eventuelt:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det er foreslått å kalle inn mindre grupper med foreldre på trening slik at vi kan prøve å få engasjert flere foreldre.</li> <li>- Gunn legger ut liste over trenere i teams slik at det blir mulig å få en oversikt over hvem vi skal ta kontakt med for å få dette i gang.</li> <li>-</li> </ul> <p><b>Neste møte tirsdag 7/6 -22 kl 1830-2030</b></p>	Ronny

Dato:3/5-22

Referent: Eirik Løvaas